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Vragen van de leden Vermeij,
Samsom en Eijsink (allen PvdA) aan
de staatssecretaris van Defensie en
de minister van Volkshuisvesting,
Ruimtelijke Ordening en Milieubeheer
over de onmogelijkheid van
hoogbouw in de buurt van
radarinstallaties. (Ingezonden 2 april
2009)

1
Bent u bekend met het bericht
«Defensie houdt hoog bouwen
tegen»?1

2
Bent u bekend met de motie Vermeij2

die de regering verzoekt «te zoeken
naar technische oplossingen ter
vermindering van radarverstoring,
teneinde meer ruimte te bieden aan
wenselijke hoogbouw (...)»?

3
Kunt u bij deze toezeggen dat, in
reactie op deze motie, op zeer korte
termijn een oplossing voor de
spanning tussen radars en
bouwplannen gevonden zal worden?
Zo nee, waarom niet?

4
Kunt u de Kamer spoedig informeren
over de voortgang van de zoektocht
naar technische oplossingen van het
genoemde probleem?

5
Bent u bereid het aspect
meervoudige radardekking te
betrekken bij de beoordeling van de

verschillende verstoringseffecten,
alsmede te kijken naar een
uitzonderingspositie voor gemeenten
vanwege specifieke grensligging?

1 de Volkskrant, 29 maart 2009.
2 Kamerstuk 31 700 XI, nr. 30.

Mededeling

Mededeling van staatssecretaris De
Vries (Defensie) (ontvangen 22 april
2009)

De leden Vermeij, Samson en Eijsink
hebben mij vragen gesteld over de
onmogelijkheid van hoogbouw in de
buurt van radarinstallaties
(ingezonden 2 april 2009).
Het is niet mogelijk gebleken deze
vragen binnen de gestelde termijn te
beantwoorden. De antwoorden zullen
u zo spoedig mogelijk worden
toegezonden.
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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de
regering gegeven antwoorden
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